
V naši občini dajemo
pomemben poudarek

razvoju obrti
Tudi naša občina daje razvoju drobnega gospodarstva v zad-

njih letih vedno večji pomen. V planskih aktih načrtujemo
nadpovprečne stopnje rasti razvoja drobnega gospodarstva;
družbeni proizvod naj bi naraščal 3,5 % letno. medtem ko go-
spodarstvo kot celota načrtuje 3 % stopnjo rasti. Pričakujemo,
da bo hitrejši razvoj drobnega gospodarstva z drugimi področji
gospodarstva, na ustanavljanju novih enot drobnega gospodar-
stva in na razvoju deficitarnih storitvenih dejavnosti. Vendar
pa je realizacija zastavljenih ciljev v veliki meri vezana na
spremembe sistemskih predpisov, ki bodo v večji meri kot do
sedaj zagotavljati predvsem materialno bazo kot enega bistve-
nih dejavnokov razvoja tega področja in na zagotavljanje pro-
storskih možnosti v sami občini.

Prostorskih možnosti razvoja drobnega gospodarstva v naši
občini je več in sicer:

— v obrtno servisni coni MM5/2 (ob Zaloški cesti nasproti
stanovanjske soseske Nove Fužine) imamo opredeljene mož-
nosti izgradnje 24 kombiniranih stanovanjsko poslovnih ob-
jektov in 18 samostojnih objektov prorzvodnega značaja za
opravljanje obrtnih dejavnosti. Na osnovi že razpisanega jav-
nega natečaja se je prijavilo že več investitorjev, vendar pa so
p̂ vedno možnosti vključitve obrtnikov, zato vabimo intere-

. da se vključijo v izgradnjo;^ .. ~~

— predvidene so tudi izgradnje objektov za servisne dejav-
nosti v novih večjih stanovanjskih soseskah. Tako sta bila že iz-
vedena razpisa za izgradnjo štirih objektov v Novih Fužinah,
teče izgradnja primarnega centra v Štepanjskem naselju, pred-
videna je izgradnja centra v Novih Jaršah in v krajevni skupno-
sti Vevče Zgornji Kašelj, opredeljena pa je tudi možnost iz-
gradnje dveh objektov v kraju Zaloška-Kajuhova, medtem ko
deficitarnost posameznih območij občine rešujemo tudi s po-
stavitvami kioskov, za katere pa v zadnjem času upada interes.

Glede na to, da je zagotavljanje materialnih možnosti eden
izmed bistvenih elementov hitrejšega razvoja drobnega gospo-
darstva, soselujemo z Ljubljansko banko pri zagotavljanju
možnosti pridobivanja kreditov za deficitarne dejavnosti pod
ugodnejšimi pogojijt.j. nižja obrestna mera, z občinskim odlo-
kom zagotavljamo davčne olajšave za opravljanje deficitarnih
dejavnosti, sodelujemo s krajevnimi skupnostmi pri evidenti-
ranju in pridobivanju skupnih nezasedenih prostorov v stano-
vanjskih objektih in ne nazadnje dajemo pobude republiškim
organom za sištemsko rešitev oblikovanja posebnih skladov, ki
bi bili namenjeni samo za razvoj drobnega gospodarstva. Žal ta
pobuda še ni bila realizirana.

Vsekakor pa smo v zadnjem času bolj optimistični in priča-
kujemo, da se bo odprava zaviralnih dejavnikov na tem po-
dročju sicer postopno, a vendarle realizirala.
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